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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie PVV Den Helder betreffende 
'Woningcorporaties gehackt, ID-bewijzen en bankgegevens op straat'.  
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 21 april heeft de fractie PVV Den Helder onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor 
de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over woningcorporaties gehackt, ID-bewijzen en 
bankgegevens op straat, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  
1) Is het College op de hoogte van deze cyber-aanvallen op Nederlandse woningcorporaties? Graag 
een gemotiveerd antwoord. 
Ja, het college heeft de nieuwsberichten hierover gehoord en gezien.   
  
 2) Deelt u de mening dat klantgegevens, zoals kopieën van identiteitsbewijzen en bankgegevens van 
Nederlandse woningcorporaties zo goed mogelijk beschermd dienen worden? Zo nee, waarom niet? 
De bescherming van persoonsgegevens vinden wij heel belangrijk.   
  
 3) Is het College bereid om bij woningcorporaties in de gemeente Den Helder te inventariseren of deze 
woningcorporaties in de periode van 01-01-22 tot en met heden last hebben gehad van cyber-
aanvallen? Zo nee, waarom niet? 
De woningcorporaties zijn zelf verantwoordelijk voor de bescherming van persoonsgegevens en moeten 
voldoen aan wetgeving die hiervoor is vastgesteld. Het college ziet geen toegevoegde waarde in het opvragen 
van deze gegevens en is ook niet de autoriteit om te handhaven.  
 
4) Is het College bereid om bij de Autoriteit Persoonsgegevens te inventariseren of woningcorporaties 
in de gemeente Den Helder last hebben gehad van cyber-aanvallen in de periode van 01-01-22 tot en 
met heden. Zo nee, waarom niet? 
Zie vraag 3 
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5) Kan het College aangeven welk bewaartermijn woningcorporaties in gemeente Den Helder hanteren 
voor persoonsgegevens? Zo nee, waarom niet? 
Nee, de bedrijfsvoering en het voldoen aan de wetgeving hieromtrent is aan de woningcorporaties zelf. Het 
college heeft hier geen inzicht in. 
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 17 mei 2022 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.K (Kees) Visser  
 locoburgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 


